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7. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 26.6.2017  
 
 
 
MUDr. Tomko: 
Hovoril som aj predtým, vadí mi vzhľad južnej časti od Paričanu. Prakticky, tie ruiny, ktoré sa 
tam nachádzajú, neviem, mesto má nejaký zámer s tým niečo upozorňovať majiteľov, alebo 
ako, no vyzerá to negustiózne. Bol som v Michalovciach, na hlavnej ulici som nenašiel ani 
jeden dom, žeby bol rozpadnutý. Takže, ja si myslím, že z našej strany je potrebná aktivita, 
aby sme aj my, aby sme Trebišov vyzerali nejako vzhľadne.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade celkového vzhľadu a vôbec stavu nehnuteľností v južnej časti mesta prebehli 
rokovania, resp. boli v kompetencii oddelenia výstavby urobené kroky nato, aby sa mnohé 
z týchto situácii vyriešili.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Na vedomie: 
oddelenie výstavby a majetku 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


